

What is the Census?

60 second Script – Simplified Chinese

Simplified Chinese

什么是人口普查？美国宪法规定，每十年必须对生活在本国的人数普查一次。只有当政府能够准确把握社区当中的人口数目、组织及企业数量，才能够更好评估社区所需的设施和服务，如诊所、学校和道路等。人口普查的结果还将影响国会在 50 个州的席位分配情况。2020 年 3 月，美国人口普查局将向所有家庭发出邀请，征求居民在 4 月 1 日之前填写一份关于其家庭住址的常住人口简短问卷调查。受访人员可通过在线、电话或邮件方式进行回复；联邦法律将确保所有个人信息的安全性。

你我未来，由此展开。敬请访问 [2020CENSUS.GOV](https://2020census.gov)

English

What is the Census? As mandated by the U.S. Constitution, the census is a once-every-decade count of everyone living in the country. When we know how many people live in your community, organizations, and businesses are better equipped to evaluate the services and programs needed, such as clinics, schools, and roads. It also determines how seats in Congress are distributed among the 50 states. In March of 2020, the U.S. Census Bureau will send every household an invitation to complete a simple questionnaire about who lives at your address on April 1st. You will have the opportunity to respond online, by phone, or by mail, and federal law keeps those responses safe and secure.

Shape your future. Start here. Visit [2020CENSUS.GOV](https://2020census.gov)

Connect with us
[@uscensusbureau](https://twitter.com/uscensusbureau)

For more information:

2020CENSUS.GOV

**Shape
your future
START HERE >**

United States®
**Census
2020**